
Paralelní dojírna FARMTEC 2 x 1 x 13 stání na farmě pro 530 dojnic. Dojírna je vybavena měřením nádoje Unipuls a identi�kací 
dojnic. Čekárna má betonové rošty s gumovým povrchem a přihaněčem dojnic. Dojírnu ovládá a řídí program FARMSOFT, 
sleduje a vyhodnocuje také pohybovou aktivitu zvířat. Je zde také chladicí silo na mléko Serap s kapacitou 20 000 litrů. 

Newly built side by side milking parlor with 2 x 1 x13 milking stalls on the farm for 530 dairy cows. The parlor is equipped with a milk yield 
recording and cows identi�cation. The holding area is equiped by a cow pusher. Herd management program FARMSOFT controls not only the 
milking process but also monitors and evaluates the activity of cows. There are also a cooling milk tower with a capacity of 20,000 L.

Параллельный доильный зал FARMTEC 2 x 1 x 13 на ферме для 530 дойных коров. Доильный зал оборудован системой измерения удоя 
Unipuls и системой идентификации дойных коров. В накопителе установлены бетонные решетки с резиновым покрытием и 
автоподгонщик. Управление процессом доения осуществляется с помощью программы FARMSOFT, которая также производит 
мониторинг и анализ двигательной активности животных. Для охлаждения и хранения молока предусмотрены танки Serap объемом 
20 000 л.
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chladicí tank na mlékopřihaněč v čekárně dojnic

desinfekční automatydmychadla s frekvenčními měniči otáček

každá polovina dojírny je samostatně funkčnístání s měřáky nádoje

odchod z dojírny s nerezovým napájecím žlabeminfo panel je umístěný přímo na dojírně
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